
                                                                                                            
Solec Kujawski, 13.04.2021.

         

        Protokół z posiedzenia
            Komisji Wspólnych omawiających materiały do XXVII sesji 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim -tryb zdalny.

W dniu 13.04.2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji Wspólnych dotyczące podjęcia uchwał

na XXVII sesję Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim na dzień 16.04.2021 r.

1. Na posiedzeniu  Komisji uczestniczyło 13 Radnych Rady Miejskiej. Spotkanie prowadził

Przewodniczący Rady Sz. P. Bartłomiej  Czaki.

2. Punkt  dotyczący  zmiany  budżetu  Gminy  Solec  Kujawski  na  2021  r.   przedstawiła  

 Skarbnik Sz. P.  Alina Kowalska. Radni nie wnieśli uwag do w/w punktu.

3. Informacje  dotyczące  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Solec  Kujawski  na  lata

2021-2024 przedstawiła Skarbnik Sz. P. Alina Kowalska. Radni nie wnieśli uwag do w/w

punktu .

4. Punkt  dotyczący  szczegółowych  zasad  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie  należności

pieniężnych  o  charakterze  cywilnoprawnym  przypadający  Gminie  Solec  Kujawski  oraz

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,  w których ulga stanowić

będzie  pomoc  publiczną  została  zaprezentowana  przez  Zastępcę  Burmistrza  Solca

Kujawskiego Sz. P. Barbarę Białkowską. Nie wniesiono uwag do w/w punktu.

5. Tematyka  następnego  punktu  skupiła  się  na  przejęciu  przez  Gminę  Solec  Kujawski  do

zasobów  dróg  gminnych  -  dróg  poprzecznych,  dojazdowych,  łączących  odcinków  dróg

lokalnych realizowanych przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w ramach

budowy  drogi  ekspresowej  S10.  Informacje  zostały  przedstawione  przez  Zastępcę

Burmistrza Solca Kujawskiego Sz. P. Barbarę  Białkowską .

Radna Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim Sz. P. Beata Kołota zadała następujące pytanie:

Jak  dalece  są  posunięte  prace  drogi  S10  oraz  czy  droga jest  przesunięta  ze  względów

ekologicznych?

Odpowiedzi udzieliła Sz. P. Barbara Białkowska informując, iż szczegółowych informacji

na to pytanie udzieli nam Sz. P. Mirosław Dębski na sesji Rady Miejskiej.

6. Kolejne pytanie zadała Radna Sz. P.  Grażyna Bieniek, która przedstawiła swój niepokój

związany  z  faktem,  iż  nie  przekazano  Radzie  Miejskiej  konkretnych  i  wystarczających



wyjaśnień w sprawie budowy drogi S10. Zadano również pytanie: Czy możemy podejmować

uchwałę nie znając jej szczegółów?

7. Odpowiedzi udzieliła Sz. P. Barbara Białkowska wskazując słuszność podjęcia w/w uchwały

ponieważ jest to korzystne dla Gminy Solec Kujawski co w konsekwencji doprowadzi do

utwardzenia gminnych dróg dojazdowych do drogi krajowej S10.

8. Następne pytanie zostało  zadane przez Radną Sz.  P.  Marzannę Szewczyk,  którego treść

dotyczyła  źródła  finansowania  przebudowy  zjazdu  z  drogi  krajowej  S10  do  ulicy

Kujawskiej – Czy w/w inwestycja będzie finansowana ze środków Gminy Solec Kujawski?

Odpowiedzi  udzieliła Zastępca Burmistrza Sz. P.  Barbara Białkowska informując,  iż na

obecny moment nie ma jednoznacznych informacji na ten temat i wciąż trwają negocjację z

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad.

9. Tematyką kolejnego punktu było sprawozdanie Burmistrza Solca Kujawskiego z realizacji

,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020’’.

Temat ten został omówiony przez Sz. P. Justynę Żebrowską – Dudek, która pełni funkcję

Dyrektora Wydziału Spraw Obywatelskich w Solcu Kujawskim.

10. Radna Rady Miejskiej Sz. P. Beata Kołota na koniec spotkania zabrała głos wnosząc uwagę

w sprawie zaszczepienia pracownika sklepu medycznego w Przychodni ,,Solmed’’. 

Odpowiedzi udzieliła Sz. P. Barbara Białkowska wyjaśniając, iż Pani, która tam pracuje jest

rehabilitantką (czyli znajduje się w grupie pracowników medycznych) i zgodnie z wydaną

dyspozycją szpitala sprawowane stanowisko uprawnia Panią do szczepienia.

 

          

                                                           Protokolant Komisji Wspólnych
Marzanna Szewczyk


